
                                          

 

 

Schriftelijke vragen van de GroenLinks staten-fractie  

Betreft: Klimaat- en energiebeleid Provincie Noord-Brabant 

‘s-Hertogenbosch, 24 juni 2015 

Geacht College,  

De rechtbank in Den Haag heeft op 24 juni jl. beslist dat de Staat meer moet doen om de uitstoot van 

broeikasgassen in Nederland te verminderen. De Staat moet ervoor zorgen dat de uitstoot in 

Nederland in 2020 ten minste 25% lager is dan in 1990. De stichting Urgenda had de rechtbank om 

een uitspraak verzocht. 

 

Naar aanleiding van voorgaande uitspraak van de rechtbank heeft de fractie van GroenLinks de 

volgende vragen aan uw College: 

 

1. Wat zijn naar uw idee de implicaties van deze uitspraak voor het economisch beleid van de 

provincie in het algemeen en het energiebeleid, vertaald in onder meer het Brabantse 

energie-akkoord, in het bijzonder? 

2. Bent u met ons van mening dat deze uitspraak aanleiding is om expliciet en genormeerd 

klimaatbeleid te formuleren en dit tot integraal onderdeel te maken van al het beleid van de 

provincie? 

3. Bent u bereid om op korte termijn een voorstel voor behandeling van een dergelijk 

klimaatbeleid aan Provinciale Staten voor te leggen? 

 

Met hartelijke groet, 

 

Arno Uijlenhoet – GroenLinks 

  

 

 


